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AMENDMENT FORM

Suggestion for amendment of Article 17 of Part II

By Mr : O’Sullivan and Ponzano

Status : Alternates

Modify paragraph 2 of Article 17 as follows :

« The Council, acting unanimously, shall adopt decisions relating to the tasks
referred to in this Article, defining their objectives and scope and the general
conditions for their implementation.  The Minister for Foreign Affairs, acting under
the authority of the Council and in close and constant contact with the Political and
Security Committee and the Commission, shall ensure coordination of the civilian
and military aspects of such tasks»

Explanation :

To the extent that civilian means are used (for example for the provision of
humanitarian aid, prevention of conflicts, etc), it is essential that the Minister acting
in his or her CFSP functions is in close contact with the Commission in relation to
the important Community aspects.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement à l’article 17 de la partie II

Déposée par M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Suppléants

Modifier le paragraphe 2 de l’article 17 comme suit :

« Le Conseil, statuant à l'unanimité, adopte des décisions portant sur les missions
visées au présent article en définissant leur objectif et leur portée ainsi que les
modalités générales de leur mise en œuvre.  Le Ministre des Affaires étrangères, sous
l’autorité du Conseil et en contact étroit et permanent avec le comité politique et de
sécurité et la Commission, veille à la coordination des aspects civils et militaires de
ces missions. »

Explication :

Dans la mesure où des moyens civils sont mis en oeuvre (par exemple pour la
fourniture de l’aide humanitaire, la prévention des conflits, etc.), il est essentiel que le
Ministre dans ses fonctions PESC soit en contact étroit avec la Commission en ce qui
concerne l’important volet communautaire.


